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19 september 2017 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Natur- och trafiknämnden 

Dnr NTN 2017/380 
KFKS 2017/19 

lnvesteringsbeslut för investering utegym år 2019 och 
2020, Natur- och trafiknämnden 

Beslut 
1. Natur- och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige beslutar om en investeringsbudget för projektet utegym 2019-2020 
om 3,6 miljoner kronor. 

2. Natur och trafiknämnden föreslår därutöver att lokalisering av kommande utegym ses 
över i syfte att attrahera bredare grupper av användare, bland andra unga kvinnor. 

Ärendet 
Medel föreslås avsättas för att bygga ett utegym år 2019 och ett år 2020 enligt beslut 
NTN§312 2015-12-15 och förstudie lokalisering av utegym i Nacka kommun 2015-03-25. 

Att kunna erbjuda tillgång till utegym bidrar till att nackaborna får en god kommunal 
service samt en god livsmiljö, vilket överensstämmer med Nackas övergripande mål och 
nämndens fokusområden. 

Årliga kostnader för skötsel och underhåll av ett utegym är cirka 35 000 kronor. 

Bakgrund 
I Nacka finns kommunala allmänna utegym i Hedvigslund, Orminge, Tattby, Sickla strand 

och Älta IP. Hellasgården har även utegym, men där är Stockholm markägare. Under 

planering eller utbyggnad 2016-18 är Nyckelviken, Fisksätra IP, Velamsund och Långsjön. 
Enligt tidigare beslut byggs utegym i Nyckelviken och V elamsund hösten 2018 och 

utformningen av utegymmen vid Kocktorpssjön och Långsjön visas i separat ärende. 

Information om utegymmen finns på kommunens hemsida. 

I februari 2015 beslutade Natur- och trafiknämnden att ge park- och naturenheten i 

uppdrag att ta fram genomförandeplanering för anläggande av fler utegym i kommunen 
och i november 2015 presenterades en förstudie med förslag på 15 nya utegym. Förslaget 

är avstämt med Fritidsnämndens kapacitetsutredning. 
För att kunna bygga utegym, enligt denna förstudie, behövs 1,8 miljoner under år 2019 och 

1,8 miljoner år 2020. Enligt tidigare beslut ska det byggas vid Kocktorpssjön år 2019. När 

det är utbyggt finns det 10 utegym på kommunens mark. För att eftersträva 15 utegym i 
kommunen så borde det även avsättas investeringsmedel år 2020. Förslag på fortsatt 

genomförande och placering kommer att tas fram för beslut i nämnden. 
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Att gymträna utomhus har blivit mycket populärt under de senaste åren. Forskning visar att 
daglig fysisk aktivitet på minst måttligt intensiv nivå, under minst 30 minuter om dagen, ger 

många positiva effekter på hälsa och välbefinnande. Att erbjuda bra utemiljöer stämmer väl 

överens med kommunens övergripande mål och det är förenligt med följande delar av 
Natur- och trafiknämndens fokusområden: 

• Det offentliga rummet är en plats där Nackaborna kan bara vara. En mötesplats för 

alla. 

• God tillgång på attraktiva miljöer och goda möjligheter till ett rikt friluftsliv. 

• Allmänna anläggningar utförs så att funktion, livslängd, långsiktig ekonomi och 

miljöaspekter optimeras. 

Drift- och förvaltningsenheten föreslår att projektering och utbyggnad av utegym utförs 

även under 2019 och 2020. Därmed skulle 2 utegym till kunna byggas. När projektet 
närmas kommer en successiv kalkylering att genomföras för att få bättre översikt av 

kostnaderna och riskerna med det enskilda projektet. 

År4 och 
Förenklad investeringskalkyl, tkr Total År 1 År 2 År 3 senare 

Total investeringsutgift 3 600 I 800 I 800 

varav: 

Utredning/ projektering 400 200 200 

Material 2 700 I 350 I 350 

Personal/ kostnad för nedlagd tid 200 100 100 

Köpta tjänster 300 150 150 

Övrigt 

Total investeringsinkomst 3 600 I 800 I 800 

Netto 

Tillkommande medel 

Investeringen medför en kapitaltjänstkostnad om 330 000 kronor och drift och underhåll 

om ca 35 000 kronor per år. Avskrivningstiden är 15 år. 
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Riskanalys vid utebliven investering eller försenad investering 

Om utegym inte byggs så finns det en risk att kommunens övergripande mål om bäst 

utveckling för alla och attraktiva livsmiljöer i hela Nacka brister. 

Konsekvenser för barn 
Ett utegym är en mötesplats för både ungdomar och vuxna. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse, daterad 31 augusti 2017 

Bilaga 1 Riskanalys, daterad 30 augusti 2017 
Bilaga 1 Förstudie, daterad 9 november 2015 

Yrkanden 
Eva Närvä-Eickenrodt (M) yrkade, med instämmande av Christina Ståldal (Nl), bifall till 

enhetens förslag till beslut samt att nämnden beslutar att lokalisering av kommande utegym 

ses över i syfte att attrahera bredare grupper av användare, bland andra unga kvinnor. 

Beslutsgång 
Natur- och trafik.nämnden beslutade i enlighet med Eva Närvä-Eickenrodt (M) yrkande. 

Per Chrisander (Mp) meddelade att Miljöpartiet inte deltog i beslutet till förmån för eget 

budgetförslag. 

Lena Rönnerstam (S) meddelade att Socialdemokratiska partiet inte deltog i beslutet till 
förmån för eget budgetförslag. 
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